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INTERPELACJA  

 

 

 
Dotyczy: Remontu ulicy Ostrowskiej. 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

Zgłosili się do mnie mieszkańcy z pytaniem dotyczącym planów związanych z remontem nawierzchni 

ulicy Ostrowskiej na odcinku od ronda do wiaduktu nad autostradą A2. W związku z tym proszę  

o odpowiedź na pytania: 

1)  Czy ZDM planuję przeprowadzić remont ulicy Ostrowskiej (jeżeli tak, na jakich odcinkach)? 

2) Jaki jest harmonogram zaplanowanych prac? Czy trwające obecnie prace na fragmentach 

drogi stanowią pojedyncze działania, czy są częścią większych / zaplanowanych prac? 

3) Czy do ZDM wpływały wnioski mieszkańców lub rady osiedla o przeprowadzenie remontu 

ulicy Ostrowskiej? Jeżeli tak, to w jakim okresie czasu? 

 

 

       Z poważaniem, 

 

     (-)  Łukasz Kapustka 

 

               Radny Miasta Poznania 


